

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Crispi Sallvstii Opera Omnia

Sallustius Crispus, Gaius

Lipsiae, Anno MDCCXXIX.

VD18 13486500

Caput CV.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:hbz:33-1-219271](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:hbz:33-1-219271)

petratis omnibus, tres Romam profecti sunt cum
Cn. Octavio Rufone, qui questor stipendium ¹³
in Africam portauerat: duo ¹⁴ ad regem redeunt.
Ex his Bacchus cum caetera, tum maxime beni-
gnitatem & studium ¹⁵ Sullae accepit. Romae ⁴
que legatis eius ¹⁶, postquam errasse regem & In-
gurthae scelere lapsum ¹⁷, deprecati sunt, amici-
tiam & foedus petentibus hoc modo responde-
tur:

*S. P. Q. R. beneficii & iniuriae memor esse solet.
Caeterum Boccho, quoniam poenitet, delicti gratiam
18 facit, foedus & amicitia dabuntur, cum muerit.
13 die Kriegs-Cassa. 14 legati. 15 fauorem. 16
Bocchi. 17 fuisse per scelestam persuasionem Ingurthae.
18 veniam.*

CAPVT CV.

Quibus rebus cognitis, Bocchus per litteras a ¹
Mario petiuit, vti Sullam ad se mitteret;
cuius arbitrato ¹ communibus negotiis consule-
retur. Is missus cum praesidio equitum atque ²
peditum, funditorum Balearium ²: praeterea
iere ³ sagittarii, & cohors Peligna ⁴ cum velita-
ribus ⁵ armis, itineris properandi causa: neque
his ⁶ secus, atque aliis armis, aduersus tela ho-
stium, quod ⁷ ea levia sunt, muniti. Sed in ³
L 7 iti-

¹ Ex cuius arbitrio. ² qui ex insulis Balearidibus maris
Hispanici erant. ³ iuenerunt cum Sulla. ⁴ ex provincia
Peligno. ⁵ leuib. ⁶ armis. ⁷ quoniam.